



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Maurice Philippe van de Maele

Kayak instructor

EN Maurice Philippe was lucky to be born in world's southernmost city, Puerto Williams, where he developed his passion for navigation and mountain activities. Today, with 29 years, he is an Expeditions and Ecotourism engineer working for different

companies that use his skills on leading and organizing excursions throughout the Chilean Fjords and the highest summits of Darwin's Range, in Tierra del Fuego. Maurice Philippe is also starting his Cape Horn Mountain & Kayak School next year to

approach wilderness values to local student's curriculum and prepare, as well, the future outdoor guides of Southern Patagonia. Maurice Philippe has also lead kayak expeditions in western Greenland and he is a trained rescue diver and ice climber.

DE Maurice Philippe hatte das Glück, in der südlichsten Stadt der Welt, Puerto Williams, geboren zu werden, wo er seine Leidenschaft für Meer und Berge entwickelte. Heute, mit 29 Jahren, ist er Ingenieur für Expeditionen und Ökotourismus und arbeitet für verschiedene Unternehmen, die seine

Fähigkeiten nutzen, Exkursionen in die chilenischen Fjorde und zu den höchsten Gipfeln der Darwin-Bergkette in Feuerland zu organisieren. Nächstes Jahr wird Maurice Philippe auch seine Cape Horn Mountain & Kayak School eröffnen, um die Schätze der Wildnis einheimischen Studenten

nahezubringen und die zukünftigen Outdoor-Guides von Südpatagonien auszubilden. Maurice Philippe hat außerdem Kajakexpeditionen in Westgrönland geleitet und er ist ausgebildeter Rettungstaucher und Eiskletterer.